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4Pin Male to 3Pin Male XLR Head Cable (3m) *1
4Pin Female to 3Pin Male XLR Head Cable (0.2m)  *1
2-Bay Battery Power Station *1
Product Manual *1

Thank you for purchasing Aputure 2-Bay Battery Power Station, 
please read the user manual before using. To avoid unnecessary 
loss, please contact us when you have any question, we will offer 
you on-time assistance.  

3米连接线 x 1
0.2米连接线 x 1
供电箱 x 1
说明书 x 1

操作说明

Battery Input

Battery Output

Operation Temperature

Size

Weight

14.4V

48V, 10A, Max 480W

 -10℃~40℃

Gold Mount: 175*130*88mm
V- Mount: 175*130*98mm

~1.3kg

电池输入

电池输出

工作温度

尺寸

重量

14.4V

48V, 10A, Max 480W

 -10℃~40℃

Gold Mount: 175*130*88mm
V-Mount: 175*130*98mm

约1.3kg

* 不同扣板的供电箱，应使用不同规格的电池（A口/V口）。
* 因不同产品的功率不同，需要配备的电池容量也会有差异。

* Different specifications of batteries (Port A / Port V) shall be 
   used for the power supply boxes with different gusset plates.
* The required battery capacity will also be different，because of 
   different products with different Power.

1. Put different batteries on the product with V-Mount or Gold Mount.

2. Connect the fixture and lamp with the XLR Head Cable.

3. The switch is adjusted to "-" position, the green indicator light is on, 
it has output, and the equipment can be powered through the XLR 
Head Cable;   
The switch is adjusted to "0" position, the green indicator light is off, 
and the output port is closed.

1、 通过本产品的V- Mount/ Gold Mount连接不同规格的电池。

2、 用配备的连接线连通设备与摄影灯具。

3、 开关调节至“-”档，绿色指示灯亮，输出口有输出，可通过连接线
给设备供电；
开关调节至“0” 档，绿色指示灯熄灭，输出口关闭输出。
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适配输出口
状态指示灯
功能选择开关

V口挂板
散热风扇
快装板
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适配输出口
状态指示灯
功能选择开关

安东口挂板
散热风扇
快装板
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Adapter Output
Status LED light
Function Option

V-lock Plate
Cooling fan
Quick-Release Plate
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Adapter Output
Status LED light
Function Option

A-lock Plate
Cooling fan
Quick-Release Plate

1、 本产品是两路同时输出适配器，有V-Mount/Gold Mount两种
输入接口。

2、 允许通过的最大电流是10A。

3、 本产品可直接于摄影灯供电使用。

感谢您购买爱图仕产品，使用前请仔细阅读说明书。在使用过程
中遇到任何问题，请及时联系我们，我们会尽快提供帮助。

１、 收到产品后，请检查包装是否完好，若包装破损，可能导致产
品损坏；
2、 请不要让产品受力变形，可能会导致电子元件或线路部分损
坏，使产品不稳定；
3、 请不要拆装外壳，以免给您带来不必要的损害。

1. The product is a power station with V-Mount or Gold Mount 
input interfaces, using with two-way simultaneous output.
2. The maximum allowable operating current is 10A.
3. The product can be directly used for power supply of 
photographic lamp.

1. Please check the package after you receive the parcel, product  
might be damaged if package is broken.
2. Prevent the product from being deformed, otherwise it will lead 
to the damage of electrical parts.
3. Please don’t dismantle the product housing so as to avoid 
unexpected trouble.


